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1.Passat  

Què s’ha fet? 

Al Setembre es va portar a terme la 

difusió del Consell d’Infants a les 

escoles i  als tutors/es de 5è i 6è; 

grups classe d’on sortirien els diferents 

consellers.  

A l’ Octubre es va fer una gran 

presentació del Consell d’Infants a tots 

els alumnes de 5è i 6è de les diferents escoles a la Sala Polivalent “El sorralet”.  

Un cop es va conèixer el projecte es van iniciar al novembre la campanya per 

escollir conseller. Finalment es va fer la presentació oficial d’aquests. 

 

A partir d’aquest moment van començar les sessions ordinàries de treball, a la 

Sal de plens de l’Ajuntament, el primer dimarts de cada mes de 17.30h a 19.30.  

A la primera sessió es va fer valoració de com havia anat el tema de les 

candidatures i les eleccions a l’escola i es va preparar els discursos pel l’acte 

de Constitució i el protocol i funcionament de l’Acte.  

S’ha treballat l’ identitat del Consell buscant amb una proposta de participació 

de tots els alumnes de 5è i 6è de les escoles fent arribar els seus dibuixos. 

Entre tots els que han arribat els representants han votat els 3 que els 

agradaven més i s’han fet arribar a un dissenyador. 

Al gener, en concret, s’inicià el procés 

per escollir logo.  

Tanmateix es van començar a treballar 

temes de mobilitat i via pública.  

S’ha treballat el coneixement i la 

valoració dels equipaments i també la 

cultura i les festes de Montornès del 

Vallès (està previst que conjuntament amb l’Esplai Panda puguin participar en 

l’organització de la Moguda Panda per la festa major). S’ha fet propostes sobre 

tots aquests aspectes que s’han fet arribar al consistori. Aquests temes es van 

treballar a partir de les següents sessions: 
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Febrer - Sessió de treball per preparar el discurs de dijous gras. Segona part de 

la sessió per continuar coneixent l’entorn del municipi amb el tema de cultura i 

festes. Març - els tècnics de territori fan feedback amb els consellers.  

Abril - els tècnics de territori fan una segons sessió de feedback amb els 

consellers i la segona part de la sessió l’esplai panda escolta les propostes dels 

consellers per la moguda panda (festa major).  

Finalment al Maig - sessió cloenda curs 2017-2018 però no acomiadem als 

consellers fins a l’inici del següent curs amb l’arribada dels nous consellers.  
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2. Present 

Qui som? Què fem? Com ho fem?  

Després de la campanya i posterior elecció de consellers de les cinc escoles 

del municipi, s’ha creat de forma oficial aquest òrgan participatiu que 

anomenem  Consell d’Infants. Està format per 17 consellers, 3 representats de 

l’escola Marinada, 4 consellers de l’escola Can Parera, 4 de l’escola Mogent, 2 

de Sant Sadurní, i 5 més de Palau d’Ametlla. Aquest grup anirà canviant cada 

any amb les noves eleccions que es vagin fent.  

A continuació es presenta el llistat dels consellers actuals: 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
  

Nom i cognom Escola Curs 

Ali Koubiss Marinada 6è 

Victor Barragán Marinada 6è 

Iker Villanúa Marinada 6è 

Paula Delgado Can Parera 5è 

Andrea Amado Can Parera 5è 

Mireia Vivar Can Parera 6è 

Ricard Lahoz Can Parera 6è 

Lluna Herrera Mogent 5è 

Àxel Herrera Mogent 5è 

Carla Martinez Mogent 6è 

Armand Motos Mogent 6è 

Berta Malagón Sant Sadurní 6è 

Roser Menchén Sant Sadurní 6è 

Marta Barreros Palau d’Ametlla 5è 

Oriol Llorenç Palau d’Ametlla 5è 

Lucía Pavón Palau d’Ametlla 6è 

Edurne Guerrero Palau d’Ametlla 6è 
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Els consellers han acceptat el seu càrrec per tirar endavant les seves funcions i 

assolir els diferents objectius que plantegi aquest òrgan participatiu.  

Aquests es troben el primer dimarts de cada mes, a la Sala de Plens de 

l’Ajuntament per parlar diferents temes, fer propostes de millora per el municipi, 

i exposar alguna queixa per posteriorment trobar la solució a aquesta. La 

dinàmica de participació és de forma assembleària i d’aquest curs destaquem 

la resposta que els propis tècnics de l’ajuntament han pogut donar als 

consellers sobre temes de mobilitat i espai públic.  
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3. Futur  

Què volem o podem fer? 

! Tot aquest curs només ha estat una presentació i un inici d’un camí molt 

llarg que tot just comencem.  

Per això encara queda per treballar aspectes d’organització interna del Consell, 

elaborant un Reglament de Règim Intern, per deixar reflectida la seva 

normativa interna; continuar treballant aspectes de mobilitat i espai públic, 

doncs el que s’ha fet fins ara és posar sobre la taula tot allò que s’ha detectat 

ara queda treballar punt per punt i veure com els consellers poden incidir en 

alguns aspectes, com per exemple neteja dels espais públics.  

 

Per el curs 2017-2018 es plantejarà als Consellers 3 temes diferents: 

Un tema proposat per l’Ajuntament 

Un tema Proposat per les escoles 

Un tema proposat per el Departament d’Infància en concret 

Seran els propis consellers que facin la selecció d’un o decideixin si hi ha més 

d’un important.  

 

És per aquest motiu que demanen als diferents centres escolars del Municipi 

que facin un retorn amb el tema que vulguin posar sobre la taula del Consell 

d’Infants. S’ha de pensar que és un òrgan participatiu dels infants del municipi i 

s’ha d’aprofitar la seva utilitat per a temes d’interès a treballar amb aquest 

sector de la ciutadania.  

Escola Tema Observacions 

Marinada   

Can Parera   

Palau d’Ametlla   

St Sadurni   

Mogent    

 

També cal utilitzar aquests espais participatius per tractar temes que puguin 

sorgir a les tutories, conflictes que apareguin a les escoles i del qual sigui 

necessària una reflexió, etc. 
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Annex 

Annex 1 

Presentació Consell d’Infants 

Què és el Consell d’Infants? 

El Consell d’Infants és un òrgan de participació ciutadana destinat als infants on 

aquests poden exercir el seu dret com a ciutadans, reflexionar i expressar la 

seva opinió, debatre, prendre decisions i fer propostes per millorar la realitat 

que els envolta.  

 

Està format per infants de 10 a 12 anys que cursen 5è i 6è de primària a les 

diferents escoles del municipi. 
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Com es crea i com funciona? 

1a Fase: octubre  

o Presentació a les escoles. 

- Reunions amb els equips directius dels centres  

- Presentació a tots els alumnes del municipi a l’espai polivalent del poble el dia 

14 d’Octubre d’ 11 a 12. 

2a Fase: novembre 

o Eleccions dels infants membres. 

 

-Tots els alumnes/as de 5è i 6è de les escoles del municipi poden presentar 

la seva candidatura. Les votacions es faran en horari de tutoria. 

  

o Presentació dels representants del Consell i creació de l’òrgan participatiu. 

 

3a Fase: desembre – maig: 

o  Sessions ordinàries  

El Consell es reuneix un cop al mes durant el curs escolar. Les sessions tenen 

una durada d’1h.30’ aproximadament i es fan fora de les escoles. Les sessions 

seran el primer dimarts de cada mes en horari de 17.30 a 19.00h.  

Quina implicació necessitem de les escoles? 

L’assistència de les escoles a la presentació d’octubre. 

Al començament de cada curs les escoles hauran de col·laborar amb l’elecció 

de nous consellers de 5è deixant com a mínim un espai de tutoria per tal que 

els candidats puguin presentar-se i ser votats . Enguany s’han d’escollir els de 

5è i 6è.   
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Per altre banda,un cop al mes, en horari de tutoria, els representants del 

Consell hauran d’exposar als seus companys/companyes els temes a debatre 

per tal de poder tractar-los i arribar a acords que seran exposats a les reunions 

de consellers/eres. 
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Annex 2 

INFORME DE LES APORTACIONS I LES 

PROPOSTES DEL CONSELL D’INFANTS 

21 de febrer de 2017 

 

El Consell d’Infants és un òrgan de participació ciutadana destinat als infants, on 

aquests poden exercir el seu dret com a ciutadans, reflexionar i expressar la seva 

opinió, debatre i prendre decisions.  Està format per infants de 10 a 12 anys que 

cursen 5è i 6è de primària a les diferents escoles del municipi.  Gràcies a aquest òrgan 

els infants podran fer arribar als responsables polítics del municipi la visió que tenen 

sobre Montornès, per tal de crear propostes i que es tinguin en compte a l’hora de 

prendre decisions, aconseguint una millora de la realitat que els envolta. Els infants 

han de ser i s’han de sentir part activa del seu municipi.  

 

Objectius: 

 

 Crear un mecanisme estable i una estructura vàlida per afavorir la 

participació dels infants i la comunicació entre aquests i les autoritats 

municipals. 

 Afavorir la seva participació en els debats, propostes, suggeriments i 

queixes respecte el seu municipi en tant que són part.  

 Aconseguir que les persones adultes reconeguin els drets dels infants, 

valorin la seva opinió i la preguin en consideració. 

 Fer possible que els infants siguin subjectes actius de la nostra societat. 

 Fomentar el treball col·lectiu per un bé comú i comunitari. 

 Desenvolupar estratègies per treballar la democràcia participativa. 

 

Viu Montornès 

 

Una de les activitats que s’han començat a treballar en el marc del Consell d’infants és 

el “Viu Montornès” amb els objectius següents: 

 

 Generar vincle i coneixement dels infants amb el seu entorn. 

 Recollir el coneixement i les vivències que els infants tenen de la ciutat. 

 Recollir aportacions i propostes de millora de l’entorn.  
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Els àmbits que s’han treballat fins ara són: la mobilitat, l’espai públic i els carrers i les 

places. Manca per treballar l’àmbit de la cultura i les festes. 

 

1. La Mobilitat 

 

Com es mouen 

 La majoria dels infants del Consell es mouen a peu per Montornès (només 6 

van en cotxe gairebé cada dia i un en bus escolar). 

 Per sortir de Montornès gairebé tots van en cotxe, sobretot, a fer activitats 

extraescolars. A Barcelona o els pobles del voltant sempre van amb cotxe o 

com a molt van amb cotxe a Montmeló i allà agafen el tren. 

 Dels 15 membres, 10 van en bici o patinet, però 4 poques vegades. 

 Comenten que Montornès està dividit en dos: Montornès Nord i Montornès 

Centre i els nens i nenes d’una zona no van gaire a l’altre (per exemple, els 

infants de Montornès centre només van a Montornès Nord al Mercadona). Els 

motius que argumenten són: 

 A cada zona ja hi ha supermercats, botigues, etc. 

 No hi ha bus que porti de Montornès centre a Montornès Nord i al 

revés (no són conscients  de que això existeixi) 

 Diuen que des de l’estació de Montmeló no hi ha bus nocturn que et porti a 

Montornès. 

 El Bus s’utilitza poc per sortir de Montornès  

 

Coses a millorar de la mobilitat en cotxe 

 Al costat de l’ajuntament els semàfors triguen molt i sempre hi ha molt trànsit. 

Diuen que la cruïlla del costat de l’ajuntament té molta polèmica. 

 També apunten que a la rotonda de l’escola Can Parera els camions es 

queden encallats i creen dificultats als vianants. 

 

Coses a millorar de la mobilitat a peu i de l’estat dels carrers i places 

 Troben dificultats perquè les voreres del pont nou estan molt altes. 

 Valoren que la Plaça Pau Picasso és molt humida i rellisca molt i és una 

dificultat a l’hora d’anar a peu. 

 Els forats dels arbres de la plaça Pau  Picasso són molt grans i la gent pot 

caure ja hi ha hagut algun accident. 

 En general troben llocs on el paviment està aixecat i on hi falten llambordes o 

estan soltes. 
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 Al parc dels Castanyers hi ha un camí de pedra que no està acabat i que 

s’omple de bassals. 

 Al passatge de la Bòbila hi ha moltes esquerdes degut a les arrels dels arbres i 

també hi ha molts excrements de gos. 

 A la plaça Margarita Xirgu hi ha un mur que els nens salten per agafar pilotes i 

poden caure i estaria bé que hi hagués algunes balles. 

 A la plaça Joan Miró hi ha 3 pedres grosses, què passa amb elles? Per a què 

serveixen? Tenen algun significat?  

 Proposen posar unes barres perquè els cotxes no passin per la plaça Margarita 

Xirgu 

 

2. Els parcs i les places 

 

La plaça que els hi agrada més amb diferència és la Pau Picasso, seguit de la pista 

d’skate i la plaça Margarita Xirgu. 

 

Millores a places concretes 

 Skate: troben a faltar més rampes i més llums perquè a l’ hivern no es veu res. 

 Parc dels Gegants: falten més bancs i rampes. També un pipican més gran i la 

ruleta que hi havia abans. 

 Plaça Pau Picasso: 

 Proposen tornar a posar l’estanc. 

 Canviar de lloc el camp de futbol. També els hi agradaria que a la nit hi 

hagués més llum al camp de futbol.  

 Arreglar la tirolina de la Pau Picasso perquè no va gaire bé.  

 Arreglar els gronxadors de la plaça i posar-ne algun més perquè es fa molta 

cua i fan molt soroll. 

 Els hi agradava la roda del parc dels petits de la Pau Picasso, saben que es 

va treure perquè va causar un accident però els agradava molt i voldrien 

que es tornés a posar en algun altre lloc. 

 Plaça Joan Miró: Falten gronxadors i tobogans, han posat les pedres perquè no 

es jugui a futbol però no hi ha res per jugar. 

 Parc de Vinyes Velles: posar una tirolina llarga, amb el que hi ha se’ls queda 

curt i creuen que hi ha espai per posar-ho. 

 Parc dels Castanyers: posar més llums. 
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Millores i propostes en general 

 Demanen més gronxadors en general  

 Els hi agradaria que hi haguessin matalassos, una tirolina... També demanen 

xarxes, porteries de futbol i gespa als camps  

 Posar un mini parc d’aventura: amb recorregut, zona escalada, tirolina... 

 

Neteja i imatge 

 Les voreres i els edificis de Montornès Nord estan bruts i la pintura no està 

gaire bé. 

 Els edificis en esquelet  que hi ha pel poble fa que es vegi abandonat. 

 La Pau Picasso té burilles, escopinades, closques de pipes... 

 A la plaça de la Font hi ha molts papers de la xurreria i pots de suro a terra 

(faltarien més papereres i que es buidessin més sovint). 

 El parc dels Castanyers està força net. 

 

3. Altres propostes 

 

 Fer un menjador social. 

 El pont que va cap al Caprabo no està mai decorat per Nadal. 
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Annex 3 

Acta de les diferents trobades 

 

 

Acta de reunió 
   

Assisteixen; Ricard 6B Cap Parera, Marta 5è Palau d’Ametlla, Armand 6èB 

Mogent, Roser 6è Sant Sadurní, Berta 6è Sant Sadurní, Oriol Llorens 5è Palau 

d’Ametlla, Paula 5è Can Parera, Alí 6B de Marinada, Victor 6è A Marinada, Carla 

6èA Mogent, Lucía 6è Palau d’Ametlla 

 

Falten;Andrea Amado, Mireia Vivar, Lluna Herrera, Edurne Guerrero, Oriol 

Llorenç. 

 

 

Data:  15-11-2016 Hora: 17:30 a 19:00hores Lloc: Sala d’Actes de la 

Biblioteca 

 

 

Temes  a tractar

 

 -RECOLLIM AUTORITZACIONS I PRESENTACIÓ DEL PROJECTE ALS PARES 

-VALORACIÓ PROCÉS ELECCIONS I CANDIDATURES 

Marinada: només s’han presentat 3 tots dos de 6è 

Can Parera: A 5è es van presentar 3 persones i van sortir escollides dues ( Falta una) 

Mogent: Només es van presentar 2 persones. (falta una) 

Sant Sandurní: es van presentar 4 i un es va retirar. 

Palau d’Ametlla: es van presentar molts i es van fer votacions i van guanyar dos. 

 

-A l’escola Marinada no ha sortit cap de 5è i han  donat 3 representants de 6è. 

- a l’escola Mogent falta un representant de 5è. 

- a l’escola Sant Sadurní falten els dos representant de 5è 

-ES FAN DOS DINAMIQUES PQ ES CONEGUIN DE TOTES LES ESCOLES: 

--EL Joc del Pistoler 

--El joc de si t’agraden els teus veins. 

-PREPARACIÓ DELS DISCURSOS 
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-EXPLICAR FUNCIONAMENT ACTE DE CONSTITUCIÓ 

-PRIMER RECULL DE PROPOSTES: 

Roser:Que agradaria trobar la manera que els carrers estiguin més nets. I que es vigiles els 

temes de les caques i pipis de gos. 

Armand: Font de la Pau picasso rellisca i que hi hagi wc portàtils. 

Oriol: A l’Avinguda de la Llibertat que hi ha 4 carrils que es posés una rotonda. 

Marta: Al pont que hi ha al riu Mogent al que va cap al pavelló que s’arregli pq no està en bon 

estat. Hi ha forats al costat de la carretera...i també les baranes pq només hi ha dos barres. 

Tema dels ciclistes com fer pq hi hagi convivència i evitar accidents 

Victor:obres inacabades què passa amb això. 

        : per la bòbila hi ha moltes rates i caques i pipis de gos. A l’escola Marinada s’hauria 

d’arreglar la pista. A les vernedes muntar alguna estructura per escalar. 

Alí: arreglar camp de futbòl de Montornès Nord i fer un carril bici. 

Berta: arreglar baldoses 8 falta concretar lloc) Els containers de la Joan Miró s’han mogut i ara 

falta lloc per aparcar. 

 

LA CAROL ABANS D’ACABAR INFORMA DE LES ACTIVITATS QUE ES FARAN PER 

CELEBRAR ELS DRETS DELS INFANTS DEL 20 DE NOVEMBRE. HA ARRIBAR PUBLICITAT 

PERÒ ELS NENS PODEN FER DIFUSIÓ. 

 

 

Acords 

 

 Quedem el proper dimarts a les 17:30 a l’Ajuntament per l’acte de 

constitució. 

 Portarem els discursos escrits. 
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Acta de reunió 
   

Assisteixen; Ricard 6B Cap Parera, Marta 5è Palau d’Ametlla, Armand 6èB 

Mogent, Roser 6è Sant Sadurní, Oriol Llorens 5è Palau d’Ametlla, 5è Can Parera, 

Alí 6B de Marinada, Victor 6è A Marinada, Carla 6èA Mogent, Lucía 6è Palau 

d’Ametlla, Iker Marinada, Mireia can Parera, Lluna i Axel de Mogent, Paula i 

Andrea. 

 

Falten; Berta (ha marxat a viure fora del poble i ja no vindrà més, 6è Sant 

Sadurní), Edurne Guerrero. 

 

 

Data:  10-1-2017 Hora: 17:30 a 19:00hores Lloc: Sala de Plens 

 

 

Temes  a tractar

 

-Tema Carnestoltes: proposta de l’Ajuntament: fer un ple el dijous gras a l’Ajuntament per 

decidir que es faria amb el carnestoltes. Ple extraordinari o judici x veure que es faria amb 

carnestoltes. 

Qui li agradaria i podria: serien 6 o 7  dels membres del Consell 

Serien 30 minuts o 45 minuts 

Ells els agrada la festa i la volen mantenir. 

Potser participarien nens del centre infantil, mes el Consell d’Infants. 

 

 

Introduïm l’enquesta per treballar els temes que s’ha detectat que mes els preocupen: 

-Tema urbanisme i com Vius Montornès 

-Equipaments Municipal 

-Via Pública 

- Tema festes i activitats 

Com es mouen per Montornès: 

Van amb Bus de transport escolar : només un 

Van Caminant: tots 15  

Van amb Cotxe: per moure’ s per Montornès 6 van gairebé cada dia 

I per sortir de Montornès: gairebé tots. Surten pq els falten coses com club de patinatge i van a 

Parets, falta club de natació sincronitzada tot i que l’esport es fa al possible però de forma no 
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professional i es planteja anar a Granollers, un va  a Montmeló a fer música pq hi ha molta llista 

d’espera a l’escola de música municipal. 

Van amb bici o patinet: 10, però 4 poques vegades 

 

Montornès està dividit en dos: Montornès Nord i Montornès Centre i els nens i nenes d’una 

zona no van gaire a l’altre pq ho creuen així: 

Pq a cada zona ja hi ha supermercats, botigues... 

Pq faria falta un bus que porti de Montornès a Montornès Nord i al revés( no són conscients  

de que això existeixi) 

si es desplacen és de forma ocasional per anar a comprar al Mercadona... 

De l’estació de Montmeló no hi ha bus nocturn pq et portin a Montornès. 

A Barcelona o els pobles del voltant sempre van amb cotxe o com a molt van amb cotxe a 

Montmeló i allà agafen el tren. 

El Bus s’utilitza poc per sortir de Montmeló. 

La Plaça pau Picasso es molt humida i rellisca molt i és una dificultat a l’hora d’anar a peu. 

Al costat de l’ajuntament els semàfors triguen molt i sempre hi ha molt transit 

La rotonda de l’escola Can Parera els camions es queden encallats i creen dificultats als peaons. 

Cruïlla al costat de l’ajuntament te molta polèmica. 

Troben dificultats pq les voreres del pont nou estan molt altes. 

En general troben llocs on el paviment està aixecat i on hi ha adoquins sueltes o que no estan. 

Al parc dels Castanyers  que hi ha un camí de pedra que no està acabat i que s’omple de 

bassals. 

Els forats dels arbres de la plaça Pau  Picasso són molt grans i la gent pot caure ja hi ha hagut 

algun accident. 

Al passatge de la bòbila hi ha moltes esquerdes degut a les arrels dels arbres i també hi ha 

molts excrements de gos. 

A la plaça Margarita Xirgu hi ha un mur que els nens salten per agafar pilotes i poden caure i 

estaria bé que hi hagués algunes balles. 

A la plaça Joan Miró hi ha 3 pedres grosses, què passa amb elles? 

 

RESPECTE ELS EQUIPAMENTS MUNICIPALS 

-Recull de Propostes: 

-Posar unes barres pq els cotxes no passin per la plaça Margarita Xirgu 

-Els agradaria que a Montornès es pogués fer un menjador social. 

- El pont que va cap al Caprabo no està mai decorat per Nadal. 
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Acords 

 

 Quedem el proper dimarts a les 17:30 a l’Ajuntament per l’acte de 

constitució. 

 Portarem els discursos escrits. 
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Acta de reunió 
   

Assisteixen:Edurne, Lluna, Axel, Mireia, Victor, Iker, Paula, Roser, Marta, Carla, 

Oriol, Armand,Alí, Lucía, Victor 

 

Falten; Berta (ha marxat a viure fora del poble i ja no vindrà més, 6è Sant 

Sadurní), Andrea. 

 

 

Data:  7-02-2017 Hora: 17:30 a 19:00hores Lloc: Sala de Plens 

 

 

Temes  a tractar

 

-Recollim els Logos. 

 

- La Carol els explica que s’ha de fer un Ple per defensar el cCrnaval davant de l’alcalde. 

La idea és que vagin dues persones de cada escola, és un dijous a la sala parroquial, començaria 

a les 18, s’hauria d’estar a les 17:30. 

Marinada: Alí, l’ Iker( no sap si podrà venir...)Victor 

Can Parera:  Mireia 

Mogent: Lluna, Armand, Áxel 

San Sadurní: del consell no pot venir ningú( la Carol parlarà amb l’escola per veure si pot anar 

algu) 

De Palau d’Ametlla: Oriol, Lucía, Marta, La Edurne( no sap segur si podrà venir) 

 

Torn de paraula pq ells puguin defensar pq volen carnestoltes.  

Els donem uns fulls i ells han de preparar el discurs amb 15 minuts. 

Fan la proposta de venir disfressats aquell dia. Poden venir amb la disfressa de casa i també 

poden fer un taller allà mateix i posar-se les coses que han fet. 

Fem un assaig dels discursos per aquell dia, amb el que han escrit. 

 

La Carol els fa la proposta de fer una “xirigota” però no els agrada gaire la idea i no prospera. 

Sala parroquial Sant Sadurní 17:30 el dijous 23 de febrer. 

El discurs que han fet se’l queden ells i quedem que el portaran el dia del judici. 

 

AGAFEM EL QUESTIONARI DE VIU MONTORNÈS 
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Els parcs i places que agraden més: 

-El parc de la Pau Picasso XXXXXXXXXXXXXX 

-La pista d’skate XX 

- El parc dels gegants X 

-La plaça les vinyes velles X 

-“El parc de la poli” X 

-El parc dels Castanyers X 

-El de la Riera 

-La plaça de la font 

- Parc Holidays 

-La plaça del teatre( Margarita Xirgu) XX 

-Plaça Joan Miró X 

- Plaça Lluis companys X 

 

Elements que es troben a faltar a les places i parcs: 

-més llums a l’Skate pq a l’ hivern no es veu res i també més rampes 

-en el parc dels gegants més bancs i més rampes 

-Un pipi can més gran al parc dels gegants i la ruleta que hi havia abans 

-més gronxadors 

-A la Pau Picasso tornar a posar l’estanc  i canviar de lloc el camp de futbol 

-Els hi agradava molt l’estanc i el troben molt a faltar. 

A la plaça Joan Miró falten gronxadors i tobogants , han posat les pedres pq no es jugui a futbol 

però no hi ha res per jugar. 

- Al camp de futbol de la Pau Picasso hi hagi més llums pq a la nit no es veu res. 

-els hi agradaria colxonetes, una tirolina,  

-xarxes, porteries de futbol i gespa als camps. 

-Canviar o arreglar la tirolina de la Pau Picasso pq no va gaire bé. 

-Arreglar els gronxadors de la Pau Picasso i posar algun més pq es fa molta cua i fan molta 

fresa. 

- Els hi agradava la roda del parc dels petits de la Pau Picasso, saben que es va treure pq va 

causar un accident però els agradava molt i voldrien que es tornés a posar en algun altre lloc. 

- Posar un mini parc d’Aventura: amb recorregut, zona escalada, tirolina... 

-Al parc de les vinyes velles es podria posar una tirolina llarga, amb el que hi ha se’ls queda curt 

i creuen que hi ha espai per posar-ho. 

- posar més llums al parc dels Castanyers. 
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Marcar els llocs més nets i més bruts: 

-Les voreres i els edificis de Montornès Nord estan bruts i la pintura no està gaire bé. 

-Els edificis en escalet  que hi ha pel poble fa que es vegi abandonat. 

- La Pau Picasso té burilles, escopits, closques de pipes... 

-A la plaça de la Font hi ha molts papers de la xurreria i pots de suro a terra ( faltaria més 

papereres i que es buidin més sovint) 

- 

El parc dels castanyers està força net. 
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Acta de reunió 
   

Assisteixen:Edurne, Lluna, Axel, Victor, Iker, Paula, Roser, Marta,  Oriol, 

Armand,Alí, Lucía, Victor 

 

Falten; Berta (ha marxat a viure fora del poble i ja no vindrà més, 6è Sant 

Sadurní), Mireia(malalta) Carla, Iker 

 

 

Data:  7-03-2017 Hora: 17:30 a 19:00hores Lloc: Sala de Plens 

 

 

Temes  a tractar

 

-Venen de la tele a fer una entrevista als representants per temes de mobilitat 

 

-Fem les votacions dels logos: cada representant atorga 3 vots: 10 punts al que més els agrada, 

8 punts al segon i 5 punts al tercer que més agrada. 

El numero 20 de l’escola Mogent amb 31 punts 

El numero 15 de l’escola Marinada amb 33 punts 

I el numero 36 de l’escola Marinada amb 59 punts. 

La Carol explica que ara passarem aquests 3 logos al Disenyador de l’Ajuntament i ell ens 

passarà una o diferents propostes definitives. 

-Recollim propostes: 

Al carrer de les tres creus no hi ha papereres i hi ha deixalles al terra 

A la Pau Picasso tot i haver-hi papereres hi ha deixalles a terra 

-Les caques dels gossos és un tema que de moment no està solucionat. 

- 

 

-Ara vindrà el Xavi d’Urbanisme a donar resposta d’algunes de les propostes que han fet els 

representants sobre temes d’urbanisme i via pública. 

- El Xavi ens explica les millores que es volen fer al poble amb el tema enllumenat( 

estudiar el que tenim, quines zones s’han de reforçar i quines es poden baixar a baix consum 

per fer estalvi energètic) 

- Amb el tema parcs i places i jardins( s’està mirant com estan ara mateix i quines millres 

es poden fer) es vol fer un catàleg amb els parcs que s’han d’actualitzar, quins elements 

tenen més bona acceptació 
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- L’altre tema important era neteja i civisme: analitzar on està al problema-. En mantenir-

ho, en tenir més recursos, en reforçar alguns aspectes. 

Punts de resposta a las diferents propostes: 

-A  la plaça Margarita Xirgu al costat del teatre entren cotxes i a la plaça hi juguen nens. Ens 

contesten que s’està fent obres al teatre i que quan acabin les obres en remodalarà tot el parc. 

Però que es dona avis a la policia pq allà no haurien d’estacionar ni aparcar cotxe. 

-Xarxes de portaries que estan trencades ens anuncien que en breu es notarà un canvi en els 5 

camps de futbol. No poden dir res més. 

-Zona de l’skate l’enllumenat ja s’està estudiant i ens diuen que de moment no està contemplat 

posar més elements, però si els nens o veuen necessari es pot estudiar. 

-el tema dels parcs que els falta elements... ja s’està estudiant i es vol fer elements diferents  i 

per diferents edats als parcs, crear diferents espais pel poble i amb jocs innovadors, d’equilibri, 

més sensorials. 

-Anuncien que al camp de futbol petit de la Pau Picasso es canviarà el terra. 

- El tema de l’estany de la Pau Picasso es va treure pq era molt costós de mantenir i es va 

canviar per el camp de futbol. 

-Ells destaquen que les zones d’aigua agraden molt als nens, però  ala Pau Picasso amb els 

surtidors ja tenen prou. 

-Plaça Joan Miró: ells opinen que ara no té res. El Xavi ens explica que a través d’un procés de 

participació es va dissenyar aquest espai. Es va voler millorar les grades i posar unes pedres 

grans i deixar l’altre espai buit pq es pugui utilitzar per altres usos. També anuncia que hi haurà 

un joc sensorial amb aigua i un telèfon ( en breu, en un parell de setmanes) 

-El parc de Vinyes Velles: allà es fan moltes festes d’aniversari però ells els agradaria que hi 

hagués tírolina i rocòdrom i portaria de futbol i  elements més actualitzats. Ell ens anuncia que 

allà es tocarà tema il·luminació i bancs i la tirolina ja està acceptada i es posarà en breu. Els 

nens diuen que el paviment no és bo a la zona de basquet. 

-El parc dels Castanyers necessita més llum: ell diu que esà PREVIST MILLOR AQUEST 

ASPECTE EN el futur. El tema del matalàs elàstic ha agradat molt i es fa força sol·licitat, ells en 

posarien més a altres zones del poble. 

-Demanen un espai d’aventura. El Xavi pregunta on el posarien: 

-S’anuncia un espai nou a Montornès Nord a Lluís company (petita remodelació a l’espai de 

jocs)i després en un espai que està buit posar un parc una mica diferent. 

TEMA NETEJA 

-Els carrers de Montornès Nord es veuen bruts tot i que han observat una millora en breu. 

-Els edificis de Montornès Nord són de les comunitats de veïns ells han de decidir el que fer. 

S’estan posant molt diners per millorar coses i s’està fent a través de l’oficina del barri. 

-també s’ha fet la passarel·la que creua el riu... 

-En breu es volen fer també els carrils bici. 
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- La plaça de l’autonomia s’ha fet actuacions. 

-Fem proposta de participar en alguna campanya de sensibilització amb el tema del civisme i fer 

un retorn als companys del que s’està fent i de com es pot millorar aquest tema entre tots. 

- Ens diuen que s’han de respectar els espais i compartir entre grans i petits.  

Uns dieun que quan es juga a pilota es pot fer mal als petits 

Altres diuen que els petits tenen molt tros i es posen al mig dels que juguen a futbol i 

molesten. 

-Els proposen si volen participar quan es faci un procés per millorar algun espai i ells diuen que 

si, que els agradaria molt! 

-l’Skate té en mal estat els elements de fixació i es comprometen d’anar amb la brigada en 

caràcter urgent per solucionar-ho. 

I el pont vell que té forats... s’ha de fer una actuació més gran perquè s’han fet coses 

provisionals, però això ja és més difícil i trigarà una mica més. 

-  
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Acta de reunió 
   

Assisteixen:Lluna, Axel, Victor, Iker, Paula, Marta,   Armand,Alí, Lucía, Victor, 

Mireia, Oriol, Lucía 

 

Falten; Roser,Berta (ha marxat a viure fora del poble i ja no vindrà més, 6è Sant 

Sadurní), Carla,  

 

 

Data:  4-04-2017 Hora: 17:30 a 19:00hores Lloc: Sala de Plens 

 

 

Temes  a tractar

 

-Fem valoració de la trobada del març i de la intervenció del tècnic (Xavi, arquitecte tècnic)en 

aspectes de via pública. 

- Avui vindran  la Laura i l’Anna a parlar de temes de mobilitat 

-I després l’ Evelin parlarà de la moguda Panda: és una activitat de festa major per nens que 

també participen famílies. 

 

Primera part de la sessió: Intervenció de les tècniques de l’àrea del territori( equipaments, ús 

d’espai públics...tenint en compte també fer totes les actuacions sent respectuosos amb el 

medi ambient). 

Són la Laura i l’Anna que són arquitectes de l’Ajuntament.  

Venen a donar resposta de temes de manteniment del poble i de temes de mobilitat i 

transport públic. 

Les tècniques expliquen que s’han començat a fer plans de manteniment de llocs del poble, fent 

llistats de l’estat, possibles reparacions, paviments... amb aquests plans es pretén treballar de 

forma preventiva. 

Tema de mobilitat: s’han començat a fer 3 plan: 

-pla de mobilitat: s’ha fet una primera fase i a partir d’aquí es fan propostes. La primera acció 

que s’han fet en aquest pla és pacificar el trànsit( que els carrers siguin més destinats a caminar 

i al comerç i menys als cotxes). I per això es vol fer una variant pq els cotxes que van d’un 

municipi a l’altre passis per fora i no passis pel centre. Però hi han les competències i la 

carretera que passa per Montornès és de la Diputació i com que no és de Montornès no es 

pot canviar de manera tant senzilla però estan a sobre per aconseguir-ho. 
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El carril bici també forma part del pla de mobilitat, actualment no n’hi ha...però amb 

participació ciutadana es votarà i també es dissenyarà per on han de passar. 

El pla de mobilitat també està treballant a que al centre hi hagi zones de plataforma única i de 

menys 30 km per hora. El carril bici no només és útil per moure’ns pel centre també pot 

comunicar Montornès centre amb Montornès nord i també pot comunicar Montornès i 

Montmeló per anar a l’estació per exemple. 

Els camins escolars: són camins segurs pq els nens i les nenes puguin anar a l’escola sense 

necessitat del cotxe. 

I dins els plans de mobilitat també hi ha els itinerari de vianants: n’hi ha un de previst que 

comunica amb el barri de l’Ametller i un altre que va cap a Montmeló però encara no està 

previst per començar-lo. Seran zones dins les carreteres habilitades per les persones que van a 

peu. 

-pla de seguretat viaria: on es fan els passos de vianants, els semàfors, els senyals que toquen 

estiguin on han d’estar... pq la seguretat dels que van a peu i els que van amb cotxe sigui la 

màxima. Aquest pla ja s’ha fet. 

-Pla d’ accessibilitat: quan els carrers són estrets i no passen bé les cadires de rodes, els 

cotxets, ho hi ha esglaons grans per pujar, carrers amb molta pendent... aquests plans tracten 

de detectar aquest punts i com es poden arreglar ( buscant solucions per millorar aquestes 

coses) Aquests plans també tracten com entrar als diferents equipament( són per tothom i 

tothom hauria de poder entrar sense trobar dificultats i que estiguessin pensats per tothom). 

 

TRANSPORT PÚBLIC:Aquí també hi ha un tema de competències, els transports públics són 

per municipis de més de 50.000 habitants i a Montornès només n’hi ha 16.000. 

Per tant la única cosa que es pot fer és ser molt pesats i insistir pq l’empresa que fa el 

transport interurbà i va d’un poble a un altre passant per dins els municipis tingui més 

freqüència i més parades. Volen posar-se d’acord amb els municipis de Vallromanes, 

Montornès i Vilanova i Montmeló i passin cada 15 minuts ( això ja seria una gran millora pq ara 

passen cada 30 minuts). 

Els Consellers pregunten per la sorpresa als camps de futbol que està previst per abans del 

juny, però les tècniques mantenen el misteri. 

 

2ona part de la sessió: TEMA FESTES I MOGUDA PANDA 

Venen dos monitors de l’esplai Panda a explicar. 

La moguda Panda es fan els dissabtes al matí de festa major i acull a tots els nens des de molt 

nadons fins els mes grans. Però les activitats les plantegen els adults. 

Es fan espectacles, jocs tradicionals, fem tomàquet, jocs gegants, es fan tallers...l’esplai els anima 

a pensar idees i fer propostes boges per poder incorporar. 

Propostes dels Consellers: 
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-Camp de futbolí humà ( 3 contra 3) Es podria aprofitar l’espai de fusta  

-Taller de fer figures en 3D necessiten planxa, però la plaça té accés a llums per tant seria 

possible. 

-fer activitats d’aigua( galledes sorpresa amb aigua i diferents líquids) 

- fer una gimcana 

-fer una gimcana incorporant aigua (esponges, xeringues, globus, tobogant d’aigua...) 

-al polígon hi ha 4 parcs i es fa proposta de moure alguna activitat a Montornès Nord. 

-fer unes disfresses de raquetes i jugar a tenis humà... 

-fer un joc de pistes  

-una mini clau( la gimcana de la clau) 

-caminada nocturna amb disfresses 

 

Els Conselleres proposen preguntar als companys i passar les propostes per activitats el 

proper dia. 

També se’ls  fa la proposta de formar part de l’organització de la moguda Panda i els agrada la 

idea, quedem que se’ls passarà la informació a través del grup de whats app del Consell. 

I al setembre farem una trobada per formar part de l’organització 

 

L’Ester explica la propera sessió: 

Ens trobem el 2 de Maig a les 17:30 i vindrà l’Alcalde i la regidora d’infància i poden venir les 

famílies i serà sessió oberta. Se’ls demanen que preparin unes paraules:què els ha semblat al 

Consell i facin propostes pel proper curs. 

De 17:30 a 18 ho preparem 

A les 18 podran venir les famílies i escoltarem propostes 

També es farà la presentació oficial del Logo del Consell. 

 

DEURES 

Parlar a classe de les propostes de festa major 

Pensar paraules per la cloenda i proposta de treball pel curs que ve. 

 

RECULL DE PROPOSTES: 

-que obrin una línia nova al Vinyes Velles en comptes del Marta Mata 

-Que el Consell duri fins a primer d’Eso  

- que les trobades del Consell siguin quinzenals 

- Fer un Consell d’adolescents. 

 

PER ACABAR LA SESSIÓ 
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Una representant de l’ escola Palau d’ametlla explica que a la seva escola faran un mercat 

solidari el 19 de Maig i que els diners recollits aniran a favor d’una ONG que treballa pels 

refugiats. L’horari serà de 16:30 a 17:30 i després hi haurà un concert. 
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Acta de reunió 
   

Assisteixen:Lluna, Axel, Victor, Iker, Paula, Marta,   Armand,Alí, Lucía, Victor, 

Mireia, Oriol, Lucía 

 

Falten; Roser,Berta (ha marxat a viure fora del poble i ja no vindrà més, 6è Sant 

Sadurní), Carla,  

 

 

Data:  2-05-2017 Hora: 17:30 a 19:00hores Lloc: Sala de Plens 

 

 

Temes  a tractar

 

PREPAREM L’ACTE DE CLOENDA 

- PRIMER: mirem els discursos que porten preparat 

- Passaran un power point amb fotos i es presenta el Logo del Consell d’infants de 

Montornès del Vallès 

- Recollim propostes per fessta major 

- L’Ester els explica de fer una sessió extraordinària al Juny per preparar l’activitat de 

festa major. 

- Fem els qüestionari de valoració 

Propostes festa major:  

-proposta de jocs barrejant 2 esports com el tenis i el basquet. 

-a les pistes d’atletisme uns jocs olímpics entre escoles. 

 

 

COMENÇA LA CLOENDA: 

La sessió és oberta a les famílies  

La regidora d’infància comença fent un discurs de que els ha semblat des de el consistori totes 

les propostes dels representants, els felicita per la feina feta . 

Els representants llegeixen els seus discursos on fan les propostes pel curs que ve, fan 

valoració del que més els ha agradat més del Consell. 

-una de les propostes és una sortida pel poble. 

-fan proposta de fer més sessions al més i més estona 
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-es fa proposta també d’un consell juvenil. 

PER ÚLTIM ES PASSA UN RECULL DE FOTOS AMB TOTA LA FEINA FETA. 

I FINALMENT ES PRESENTA OFICIALMENT EL LOGO DE MONTORNÈS QUE HA ESTAT 

LA BARREJA DELS 3 FINALISTES ( els que van sortir més votats). 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


